Deputy Shaw had located his reports and file on Busch from back in 1977 and that Shaw told me

that you had an old Detroit News and/or Free Press newspaper clipping about the disappearance of

" Timothy King in the Busch file. Brandenburg started out saying that he remembers the case and

remembers Busch being a very odd guy, stating that he always felt that Busch might have been
involved in the King case, that's why he had the news clippings. Brandenburg said that the dad

was rich, owned a home in Birmingham, the cottage on Ess Lake and Bought Christopher
Busch a big two-story restaurant. | asked if it was the restaurant in Aima, to which he stated he
believed it was. Brandenburg said that Christopher Busch always had young boys with him and
remembers that the boys were from his (Busch’s) area, down state. | asked Brandenburg if he
remembers the cottage and he stated that it was a “flat roofed” kind of cottage, that may have been
painted in the past, but not much has been done to it over the years. Brandenburg stated that he
lives not too far from there and that he was there when they searched it. | asked him if they found
any photographs or anything that would indicate someone may have been helid there against their
will, to which he stated no. Brandenburg then stated that Busch'committed suicide not long after
their case, but he didn’t know how he did it. | told him that Busch Shot himself in the head.
Brandenburg again stated that he always had a gut feeling that Busch was involved in the child
killing case. He said he would contact me if he remembered anything else about the case that might

help. -
2-12-08:. Deputy “Bud” Shaw called me today and stated that he went over to the old “Busch
cottage” on Ess Lake and took pictures of it that he will e-mail to me. Shaw stated that he walked
around the cottage and it appears from the foundation and looks of the structure, that it has not
changed much if any, over the past 30 years, other than maybe paint, a garage and new deck. |
received the e-mailed photos of Busch’s'cottage from deputy Shaw this afternoon. It appears to be

a 60’s style structure with a flat type roof on it. :
2.12-08: *** (Livonia Polygraph Exmanier, Tim Larion, reviewed the Busch & Green

"]oolygraph charts from 1977 today, and gave his opinion) *** Today, | showed Tim Larion
(

Livonia Polygraph Examiner) the MSP polygraph charts from examiner Cabot, on the polygraph’s of
Busch & Green from 1977, in regards to the Stebbins/Mihalich abduction/murder. After _
approximately 30-45 of reviewing these charts, -
+ ’

2-13-08: ++(Video/audio-taped interview of . | @ MSP Metro North Post)™

Today we interviewed about his information in regards to Busch & Green’s

- possible involvement and his possible involvement in the child killings. We also wanted o clear up '

how was connecting Ted Lamborgine to Busch & Green. We felt that this was too much of -
a coincidence to be true. | also felt after talking to ast time that he was holding back
information, because he himself was possibly involved in the killings, even possibly as an unwitting

. atthe time. was adamant that the boy that Busch made him have sex with was the King

boy.

We made arrangements to have Rob Moran present at the beginning of this interview to clear up
any concems ) may have had in regards to his culpability in this case and his ability to speak
freely without the possiblilty of being charged. .. indicated during the first interview, that he
had been ised by Busch & Green, as a “Lure” to get kids to the car for them and that they drove all
over Genesee, Oakland & wayne Counties looking for kids. We felt tha : may possibly be
the witness we were looking for that could put the pieces of the puzzle together and put the King boy
With Busch, Green & Possibly Lamborgine while missing and prior to them killing him (King).
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Moran talked to 1 fbr a shorttime andthenweread . . hisrights vas
asked if he understood all of his right, to which he stated he did. hen agreed to waive his

'hghts and talked with investigators. We then had start from the beginning on how he met

Busch, Green & Lamborgine. A lot of the beginning of this interview was the same information that
he told me during the first interview and was corroborated thru Flint & MSP palice reports from 1976
& 77..When was talking about how he met Lamborgine and his relationship with
Lamborgine, we noticed some discrepancies in his story from the first interview. We began
questioning about his Knowledge of Lamborgine, his connection to Busch & Green and

-howhe " ) knows that Ted Lamborgine was involved in the child killings with Busch & Green.

I also had describe the boy that 1 said Busch made him_have sex with in 1977, that
he believes was the King boy. physical description and what the boy was
weanng, did not match Timothy King. After a time of ques’nonmg about his information,
Detectives determined that was trying to make the pieces of the puzzle fit to connect
Lamborgine with Busch & Green. believes that the man that Busch & Green stopped to
see back then was Ted Lamborgine, because he ¢ emembered Lamborgine from when he
picked him up hitchhiking in Ohio in 1976/77 and molested him at a restaurant. i said when
he saw Ted on the news last year, he knew it was the same guy. . made some comment at
this point, about Lamborgine being a pedophile and needing to go to prison for life, indicating he was
possibly trying to make LLamborgine fit into this puzzle. sannot say for sure that Ted
Lamborgine is connected with Busch & Green, but believes he is. sannot say for sure that
the boy he had sex with that Busch brought down from up north was the King boy, but he _
believes it was, stating again that when the Flint police showed him the pictures of the two dead
boys lying naked, he knew that the one (identified by as King) was the same boy that
Busch had. ~also insisted during this interview that he was never up at Busch’s cottage in

Hillman, Michigan.

. We determined during this interview that it appears, that - 1was possibly not, for lack of a
"better term, the “Home-run hitter” we were looking for in this case, that could put the pieces of the

puzzle together. is going to have to be polygraphed now, due to the two different stories

and the possxblhty that he may have knowledge or have been involved. nay have just
goiten “cold feet” after possibly attempting to confess during the first interview and got scared while

waiting for the second interview. ltis also possible that learned what he had been involved

" in after the fact. | asked out of the boys that Busch & Green were running with back then,

who, were they closest to and had the biggest propensity to be invoived in something bad with
Busch & Green, to which stated saidthathesaw C....... in
Jackson prison in the mid 1990’s. We then asked. .1 for his consent to a Buccal Swab for
DNA, to which he gave us, but appeared very nervous about it, asking a lot questions and when the
results would be back. The interview was terminated at this point. *** (See the video or
transcripts from this interview for detai Is) =" ' ‘

2-14-08: **(I identified another one of Busch Green & associates today named
- ** | performed a check thru the Mlchlgan L.E.LN. system for & criminal history

on the name. .

- ' ' IS Ule yuy nal statea
was the closet to-Busch & Green back in Flint in the 70's and the most hkely to have been mvolved
,n something bad with them. :
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2-15-08: | received a phone message today from Garry Gray (MSP) who stated that he finally got a
call-back from Lourn Doan, the retired Southfield Detective that was “looking hard” at Busch &
Breen as OCCK suspect back in the 70's. Doan had been on vacation in the Bahama’s for the last

‘couple of weeks, but told Garry that he would be more than happy to come in and talk to us about

this lead.

2-19-08: 1 talked to John Quelett (FBI) today about trying to get a copy of the report or file from
Bloomfield Twp. PD, on the suicide of Christopher Busch. John said that he knows the Chief of
Police at that agency and would call him today to request this file or a copy of it. | told John if they
locate it to let me know and | would drive over to Bloomfield Twp. and pick-up the file today. -

2-19-08: *** * (Identified several of Busch & Green’s other associates today, including: __..
ur) e l performed a check thru the Secretary of State today

I ' ) !. A check thru Lexis-Nexis showed this subject to have several .
addresses in the past around the Flint/Genesee County area. | obtained 3 photos of Plumley thru the

- Secretary of State imaging system. A check thru the Michigan LEIN system

| performed a check thru the Lexis-Nexis system for 1 and located a
living in Newaygo, Michigan. The results of this check, also showed this to be the

related to Chistopher Busch. A check thru the Secretary of State, _.._.._ 8,

- - -

| had name from the MSP report during the 1977 CSC mvesﬂgatuon involving Busch
& Greene in Flint and Oakland County. along with Busch & Green was listed as a suspect
}n that case. 1 ran his name thru MDOC and located - ,w/m, born A
check thru the Michigan LEIN system : 2 . e .
I don’t know yet hor _ s connected to Busch & Green. _
- No photo yet ¢ When we
interview , he may be bale to make the connection with Busch & Green. ***

(See their personal flles for all this information on each subject)***

2-19-08: Garry Gray e-mailed me today about some of our upcoming plans for this case“'We are
going to meet with Bob Dykstra (MSP Polygraph Examiner) at 09:30 tomorrow to get his opinion on
Busch & Green’s polygraphs from January 1977 in regards to the Stebbins case. We are going to
also show these charts to the FBI examiner in.the area for his independent opinion. We have
arrangements to interview Lourn Doan on Thursday this week after Lawson’s sentencing.

2-20-08; *** (MSP Polygraph Examiner, Li. Dykstra reviewed Busch & Greene’s charts today)
** Today, Garry, Dave & | took Busch & Green's polygraph charts from January 1977, over to the
Michigan State Police post in Northville, to get Lt. Dykstra’s (polygraph examiner) opinion on the
charts. We didn’t tell Dykstra anything about the case, or any.one’s opinions or findings ahead of
time, just simply asked him to review the charts and give us his opinion. We left the room, and after
approximately 30 minutes or so, Dykstra called us back into his office. Not knowing what the original
polygraphers opinion was, Dykstra pointed at the chart for Greenand ___.__ . .
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Lt. Dykstra's opinion on the polygraph charts of Busch & Green from 1977, in regards to their

.involvement in the child killings, almost “mirrors” the opinion of polygraph examiner Larion. These

bxaminers gave their oplnrons of the charts, independent from each other and without knowing the

‘opinion of the orlglnal examiner. (Examiners, Larion & Dykstra, did not score these charts

numerically when reviewing them, but merely looked at the questrons and Busch & Greene's
responses to the questions, and based on their training & experience, rendered an opinion).

2-20-08: Cathy King sent me an e-mail today, stating that she ran the Busch name by retired
Birmingham Detective Jack Kalbfliesch and asked if he remembers the name, stating that Busch
committed suicide in Birmingham in the late 70’s and was a suspect in the chlld killings. | expressed
concerns with Cathy talking to someone outside the Task Force & Law Enforcement, about what we
are working on, and she re-assured me that we could trust him. She stated that he has known about
this since “and 1 year ago and hasn't said anything and she was very vague with him
about what she was looking for. Anyways, Kalbfleisch told her that he did remember a suspect in
the child killings that killed himself with a shotgun at a home near Maple & Lahser in the late 70’s, -
and the reason he remembers this is because they found a pencil drawing in Busch’s room of a boy

“screaming” that looked like the Stebbins boy.
2-21-08: The Task Force met at the MSP Metro North post today and we had retired Southfield

- Detective Lourn Doan there 10 interview him about his investigation, back in 1976 & 77, into

Christopher Busch & Gregory Green. We gave Lourn a few general facts about the case, as to
“jog” his memory, but really wanted him to “fill in the gaps” on his own, without us leading him.
Lourn remembered the investigation and remembered Christopher Busch when we showed him the
picture. Being that it is such an old investigation, Lourn was struggling a bit, trying to remember
details of the case. We showed him the original tips he wrote'up on Busch & Green in 1976 and
also the tip he wrote on these guys again in 1978. Detéctive Doan & Detective Roy [tami (Berkley
PD) were working together on the Tlmo’rhy King Homicide, as part of the Oakland County Child
‘(lillng investigation.
, Doan continued to investigate these subjects as suspects. He remembered Busch
krllrng himself at his home in 1978, but stated he thought he hung himself, but stating he did not
remember for sure. We called Detective Roy Itami, who agreed to come to the meeting. Doan &
Itami looked over the trps they wrote up and began talking about when they took Busch & Green to
the polygraph with MSP in Flint. Doan stated that they, along with the “Task Force” were so
convinced that these two suspects were involved in the killings that Deputy Oakland County

Prosecutor Dick Thompson went along and was present during the polygraph,
Doan stated that Thompson also thought they

would be issuing charges on these subjects. Both Doan & Itami stated that during the hundreds of
polygraphs conducted on suspects during this massive investigation, this was the only time a
prosecutor, especially the Deputy Oakland County Prosecutor attended a polygraph. | asked Doan,

|f he remembers hr

We then told Doan & Itami that we have recently, based on . statements to ' about

'Busch's ¢onfession to him and our recent investigation, shown Busch & Green'’s polygraph charts to

two independent examiners, one of which is a very experienced MSP examiner. We told Doan &
ltami that both examiners were in agreement, independent of each other, &

- ] -~

’ o Doan & ltami were
shaking thelr heads stating this could have been solved 30 years ago. Both Detectives asked where
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their reports were. All we have is the tip sheets they wrote up and what was attached to the tips.
_Doan stated that he knows he wrote lengthy reports on this lead. Itami stated that he remembers
the amount of writing Doan did at that time on this lead and stated that there should be a large file
on these guys. We are going to check further in the state police files for these. Doan stated that if
we call Chris Helgert at Southfield PD, he may have a copy of his (Doan’s), lndlcatnng that he thinks

he gave a copy of everythmg to his agency.

2-22-08: | was reviewing Polygraph Examiner Cabot's pre-polygraph interview of Gregory Green
today, and noticed that Cabot asked Green if there were anyone he wished were dead? Green
mentioned his father, a couiple of other names and it's interesting that Green wants
. dead. It's possible that nad information about Green and he (Green) was afraid
~wr...--0 WOUI tell someone. We are going to take this report with us when we interview in

prison in a couple of weeks.

2-25-08: We went to Southfield PD today and talked to Chris Helgert about Lourn Doan’s old
reports involving an investigation Doan conducted at the time of the child killings, regarding two
subjects, Christopher Busch & Gregory Green. Helgert had already pulled all of Southfield PD’s
reports that they had from-the child killing investigation. In these reports, we found two tips written up
by Detective Doan on Busch & Green in January of 1977. This file from Southfield PD also
contained several typed reports by Doan about this investigation into Busch & Green. ' The
following is a short “Time-Line” of the, “one-week” investigation in January 1977 when
Greene was arrested for multiple CSC’s in Flint and told the police Chris Busch killed Mark
Stebbins. This short time-line includes some highlights of interviews and when & why they

were cleared and the case was closed:

1-25-1977: OCCK Task Force contacted by Det. Waldren from Flint PD. They have arrested a
subject named Gregory Green for CSC 1% Degree, who says that Chris Busch killed Mark Stebbins.

+1-25-1977: Doan & Lt. Simmons went to Flint PD and interviewed Greene about this information.
‘Greene, according to Doan’s report supplies Detectives with all the information about Busch’s

involvement in the Stebbins abduction/murder. Doan notes that Green is looking more like a
suspect in the homicides than an informant.

- 1-26-1977: (the victim in this case) was interviewed. said that he was

afraid when Greene & Busch took him into the woods to molest him that they were going to kill him.
Greene had choked him unconscious in the past when trying to anally molest him. Greene had told

1 prior to this that Chris Busch had killed a kid before. . 1 told the police that Greene
had asked him a few months ago, to help him kidnap and kill a boy. ~ went on to say that
when Greene anally molested him in the past, Greene used force 1 was crying, but Greene

. would not stop.

1-26-1977: Flint PD polygraphs Green about his mfo about Busch Killing Stebbins. Flint PD
polygraphed Green about whether he knows for sure who killed Stebbins.,

1-26-1977: Green was interviewed today by Dick Thompson (Oak County Pros.), Gary Hawkins
and Lt. Simmons (Southfield PD).

1-27-1977.- Warrant obtained today for Christopher Busch, by Flint PD for a CSC 3" Degree.

1-28-1977. Detective Doan, Det. Cattel (Ferndale PD), Sgt. Rivard (MSP) & Det. Waldren (Flint
PD) went to the “Scotsman” restaurant today in Aima, Mtchlgan and arrested Chrlstopher Busch on

Flint PD’s CSC charge.

1-28-1977. - Detectives conduct a consent search of Busch’s ‘home. at’ :
Detectives find 2 shotguns, %2 - 1lb. Of Marijuana and 2 suitcases. 1 suitcase contained ropes and

)
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the other contained child pornography, including chiid porn films and scrapbooks. The 2 suitcases

_found in Busch’s home in Alma, were confiscated by Flint PD as evidence in their CSC case.

1-28-1977: Doan, Cattel, Waldren & Rivard (MSP) interviewed Busch about his possible
involvement in the Oakland Gounty Child Killings. Busch denies involvement in the Stebbins case,
‘but told Detectives about fantasies that he and Green have discussed. Busch said that they have
talked about wanting to kidnap a boy, tying him up and sexually abusing him. Busch stated that
either he or Green would work at night and the other during the day, so one of them would always
be with the boy. When Busch was asked what they would do with the boy when they were done
with him, he couldn’t answer. While Busch was talking to Investigators about being a pedophﬂe and
locatlons he picked up and dropped off boys in the past, he named the followmg locations in
chronological order: 9 Mile & Woodward in Ferndale, 13 Mile & Woodward in Royal Qak, & the “7-
11” store on 12 Mile in Berkley. These are the first three abduction sites, in order. The King

abduction had not occurred yet.
1-28-1977: Busch was polygraphed today by Ralph Cabot, at MSP in Fllnt

2-1-1977: Green was polygraphed today by Ralph Cabot, at MSP in Flint. _.__

An article in the Daily Trlbune

was in this file that stated on the headline that Task Force finds no link between Fiint case and child
killings in Oakland County. The article stated that two men arrested in Flint were polygraphed about
their possible involvement in the child murders in Oakland County, *This
case was closed. ***

'\7-26-08 We went to Flint PD today to try to get any reporis or notes their Detectives might have

done on Green's info about Busch, and also copies of the polygraphs Fiint PD did on Green. The
only file that we could locate at Flint PD was the old CSC cases (reports) on Busch & Green. We-
already have copies of those. A Detective Greg Hosmer is going to manually go thru the old
polygraph flles and see if he can locate the polygraphs administered on Green at Flint PD on

January 26", 1977.

2-26-08: *** (We got copies of Bloomfield Twp.’s reports today on Busch s suicide at his
parents home in 1978).*** Garry & | went to Bloomfield Twp. PD today and picked up a copy of
their reports on Busch’s suicide. John Ouelett (FBI) knows the Bloomfield Twp. Chief (Kurt Bowden)
and asked him to pull their reports for us. Their reports stated the following: On November
20™ 1978, Bloomfield Twp. PD was called to Chris Busch’s parents home.at ¢ )
. by Chris’s older brother. _ 1, who lives in the area at

Chris’s brother, ~ 3, had been contacted by a neighbor i , after the
Busch Maid 1) was unable to gain entry into the home and went to the neighbor’s
house to call The Maid comes to the Busch home once a week on Mondays to
clean the house, but was unable to get in due to the latch being locked at the front door. ’

The police made entry into the home and they found Christopher Busch upstairs in his bed with a
gunshot wound to the head. Busch had shot himself between the eyes with a 22 cal. Rifle that was

lving next to him in the bed. _. ' fold the police that Chris lives there with the parents

1 that were currently in England ‘went on to say that he had not spoken to
Chris in the last 3 weeks, but that he did not seem despondent. In this report, "~ itold
the police that his brother resides in Whitehall, Michigan and his brother ssides
in England. The maid, a1 was interviewed and stated that she has a key 1o let
)xerself in when she comes to clean, but on this date, she could not open the front door because it
‘was latched from the inside. When she became suspicious she called , the neighbor.
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During an interview of a close family friend, he stated that he and his wife had both
talked to Chris a few days ago and that he seemed fine to them. Newspapers from Friday thru

¥ Monday were found on the porch of the home. The Thursday edition of the paper was found in the

home.

lnves’ucators spoke with the manager of the Franklin Club Apartments,
where Chris worked as an administrative Chef until he reS|gned on November

B e

1- 4 19‘?5 to pursue a new job at the Franklin Terrace Apartments. .

During an interview of Christopher Busch's father. on November 27", 1978, he
stated that Christopher was due to start his new job on November 20“1 ‘the day he was found

" deceased.

Christopher Bdsch was found lying on his side in his bed facing the wall. Pinned to the wall was a
hand-sketched pencil drawing of a boy screaming. The boy was wearing a coat in the drawing that

" matched the coat Mark Stebbins was wearing when he was abducted and killed. The coat was a

“snorkel” type coat with fur around the edge of the hood. Mark was found at Ten Mile & Greenfield
wearing that coat with the hood pulled up around his face and zipped up, just like in the drawing
Busch had. Also found in the walk-in closet in the bedroom were ropes/ligatures lying in the middle
of the floor. This property, along with 3 spent shell casing’s, a box of bullets, a vodka bottle and a
small amount of Marijuana was confiscated and placed into evidence.

2-27-08: Met with Polygraph Examiner John Wojnarski (retired MSP) today and he looked at
Busch & Greens charts. We had Examiner Wojnarski review the charts from Busch & Greene’s
polygraphs today, without Wojnarski knowing anythmg about the case or the polygraphs. After
reviewing and numencally scoring the charts, ~ ~ T _

Nojnarski asked who

conducted the test, and we told him Ralph Cabot from the MSP Flint post conducted the test in
January of 1977, about the Oakland County Child Killings. Wojnarski stated right away that Cabot
had a couple of polygraph problems towards the end of his career, where he got into trouble with the
State Police when he screwed up a test on a homicide case. This test was done by Cabot in 1977
and he retired in 1980 from the State Police. This info about Cabot, matches what Examiner

'r said about Cabot, when he told me that he had a couple of times in the past overturned

Cabot's polygraphs on cases.

- — - . - . . _ .

Wojnarski suggested that all three examiners that looked at these charts, he, Larion & byks,tra all
get together, score them the same way (numericaily) and then compare notes to come up with a

_ consensus on the results of the tests. Arrangements were made for this meeting.

2-28-08: ***Richard Lawson’s sentencing today. ****

7
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2-28-08: We had retired Detective Lourn Doan (Southfield PD) come to the MSP Metro North Post
today, and look over his reports from January of 1977 that we picked up at Southfield PD. Doan .

Yead over all of his reports, and he did remember most of what he had read, including rememberrng
“that investigation, but could not add much additional information to assist us.

2-28-08: *** (We Briefed Detective Lt. Darryl Hill (MSP) today at the District Headquarters in
Northville} ** Garry, Dave & | went to the MSP 2™ District headquarters today and briefed Lt. Hill
on the developments in this investigation. Based on what we told Lt. Hill, he authorized D/Sgt. Gray
make this case top priority at this point and to work full-time on trying to put this case together. My
administration at Livonia PD was also brought up to speed on'this lead. Chief Stevenson, felt as
strongly about the potential of this lead as Lt. Hill, and also authorized me to work full-time with the

-State Police right now to continue to pursue this Busch & Greene lead. Lt. Hill also authorized us o .
- use the Michigan State Police Aviation Section to ﬂy Garry & | up to Camp Ojibway to interview

2-29-08: John Ouelett called the Chref of Bloomfield Twp PD (Bowden) and requested that they try
to locate the crime scene photos that they took at Christopher Busch’s home on'

when Busch committed suicide in November of 1978. They are going to call me if/when
they find them.

2-29-08: Doan'’s report on the lnterwew of Busch at Flint PD in January 1977, showed the name
ar as the kid Busch Picked up from the 12 Mile Rd. & Greenfield area and took to
Hartfields Bowlmg Alley and the 7-11 store.” Busch stated to Detective Doan that Boldiyar was a
w/m that Lived in Berkley and would be 18 years old. | grew up in Berkley and thought |
remembered a kid namec ir from my neighborhood or school. 1 called my Brother
s (retired Berkley Police Lt.). | askec if he remembers a family in Berkley, in the 12 mile

& Greenfield area with the last name Right away - stated you mean
,heliveson  sjustnorth of 12 Mile Rd, This is in the area of 12 & Greenfield

InBerkley. _said that rwas a few years youngerthe he:  was and a few years

older than [ am then stated that had many arrests and police contacts in Berkley and
surrounding cities. " vent on to say that he was eating a meal at a restaurant in Berkley one
time (on-duty) when the waitress yelled out, hey  « there’s a guy slashing the tires on your police
car. My brother observed and arrested for Malicious Destruction of Police
Property. ’

2-29-08: **(l identified oday, an associate of Chris Busch) *** | |
performed a Lexis-Nexis computer search for ~ and found no matches. | performed the same

check on the name and obsérveda =~ born ~ohave an
address at . This check showed this

to be a current address for ol performed a search thru the Secretary of State database and
located! -

_ | performed a check thru the Michigan LEIN system . o
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3-2-08: While working on the “time-line” for the current Green & Busch investigation, | noticed that
Busch, when being interviewed on 1-28-77, by Doan & Cattel at Flint PD, described his flight from
England to the U.S. Feb. 14", 1976. Busch told Detectives that he flew from London to New York to
Chicago and then into Flint Bishop Airport where his parents picked him up and they went directly
home to Birmingham. Approximately an hour or two later, when Busch was telling the MSP
polygraph Examiner Cabot, when he arrived back in the U.S. from England, he stated that he flew
into Detroit Metro Airport. Cabot has Detroit Metro in his notes and on his report.

| also noticed while doing this “time-line,” that Green told Cabot during his pre-polygraph interview,
that he was released from the mental institution 1-15-76. Green also told Detectives Waldren &
Miller, during the interview, after his arrest on 1-25-77, that he was released from Patton State
Mental Hospital in Califomia on 1-15-76. Records from California Dept. of Justice, Bureau of
Identification and teletypes in the file from 1978, both show that Green was discharged from the
mental hospital on 7-21-1975. If Green was in-fact released from the mental hospital on 7-21-1975,
then he may have been back in Michigan and possibly associating with Busch, séveral months prior
to the first OCCk victim, Mark Stebbins being abducted, 2-15-1976. .

One of the other noteworthy items from the “Time-Line,” was something Busch mentioned to the
Montmorency Detective, during his interview after his arrest on 3-3-77. Busch-was talking about the
boys from the Flint area that he would bring up to his father's cottage on Ess lake, and he said that
he had his first women up to the cottage approximately two weeks ago. This could possibly have
been around the time that Kristine Mihelich was missing, found 1-21-77.

3-3-08: | was talking to John Qulett (FBI) today and told him about John stated that Ray
Anger from Berkley PD conducted extensive interviews of employees at Hartfields Bowling Alley
after Kristine Mihelich’s abduction. Mihelich’s mothet ) .worked as a bartender at

Hartfields at the time of Kristine’s disappearance. Kristine used to frequent the bowling alley to visit

-her mother. John Oulett stated that he thought he remembers that the police were looking at a local -

18 year-old guy at that time that frequented the bowling alley.” We are going to look thru the

‘interview reports to see if the18 year-old may have beer "and if Busch & Green, may also

have been mentioned by employees.
3-3-08: 1talked to Jason Bolinger (FBI) today, about getting the lead sent to New York to interview

and swab ---..for DNA. This is Christopher Busch’s only living famity member that we
can get DNA from. : -
-3-3-08: ***(Identified ' : today, one of Greg Green’s ex-ceilmates from prison)***

We had received a list of Green’s cellmates that he was with during his years in prison, from the
Assustant Warden of Jackson Prison, Cindy Ackers. One of the people on the list was a guy named
_ that was doing time for CSC 1st Degree (child u/13), the same thing Green was serving

time for. was charged with his CSC in Genesee County. | determined that v is from the
Flint area and now resides in Flint, where Green grew up. They may have possible had a lot to talk
about. | performed a search thru MDOC and located w/m,born . _ . LA

search thru the Michigan LEIN system, _.._..__ o ~

" *(See file for further info) ***

Cindy Ackers also sent us information on Gregory Green's family and about his death. According
to Akers, Greg Green died of a heart-attack while watching TV in his cell in 1995. The guards found
him sitting up with his eyes open. Because of his position and his eyes being open, his death was
not discovered for a long penod of time. Cindy Ackers also supplied us with Green’s brother's
names, who visited Green in December of 1985, shortly before his death. One brother is-

. The other brotheris - "y, Mi.Ops.i

s,
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3-4-08: I'searched thru Berkley PD’s (Ray Anger) reports today on the Kristine Mihelich case,

. knowing that they did an extensive investigation/interviews at Hartfields Lanes in Berkley, because

bf Mihelich’s mother working there and Kristine frequenting that location. |1 checked to see if there
was any mention of Chnstopher Busch, Greg Green or : , being regulars at the
bowling alley. [ did not recognize their names or any other names |n these reports that would
possibly connect the investigations.

3-4-08: Garry made contact today with the Detective from the Flint MSP post, who is going to
contact 1 (Green’s ex-cellmate) and verify his residence and a good time for us to come
lntervuew him. We are waiting to here back from the Flint Detective.

3.4-08: Garry called the Detective at the Newaygo Mlchlgan post, Scott Rios, who agreed to make
contact with Christopher Busch’s ... . : to verify his residence and to lay the ground-
work for us to come interview him about Busch & Green . h lived on the next street over
from Greg Green and is the one who introduced Greg Green to We are going to
interview to learn more about Busch’s background and hopefully learn when Green

arrived back in the Fllnt area and started running with Chris Busch.

3-4-08: 'We made contact todav with New York FBI Agent Tommy MacDonald. He has agreed to
interview Chris Busch'’s brother _ and swab him for DNA. We talked to the FBI agent working
with us on this case, Jason Bohnger and he is going to send the questions to Tommy MacDonald
that we want him to ask ;

3-4-08: Garry took the polygraph charts from Busch and Green’s, 1977, Stebbins polygraph to
polygraph examiner Wojnarski's office today for their upcoming meeting on 3-6-08. The 3 polygraph
examiners that looked at these charts independently are going to meet, discuss their conclusions
and see if they can come up with a consensus on the suspect’s charts. ‘

- 3-5-08: Garry and | met with Captain Steve Cook (Bloomfield Twp. PD) today and discussed the

bvidence from the Busch Suicide scene. MSP had located a lab report a few days ago that showed

‘that MSP turned over the ropes and the drawing from Chris Busch’s back to Bloomfield Twp. PD in

1982. Bloomfield went thru their files and evidence room and located the suicide scene photos from
Busch'’s suicide in November of 1978. These photos showed Busch in bed, lying on his side, facing
the wall with a rifle lying next to him. Busch’s right arm was extended across the bed near the rifle,
in a position to pull the trigger. In the bedroom photo’s you can see the drawing of what appears to
be the Stebbins boy, pinned to the wall that Busch is facmg Also in the crime scene photo’s was a
couple of plctures of the ropes & ligatures that were found in Chris Busch’s bedroom. The ropes
were found in the lying on the floor in the middle of the walk-in closet in Busch’s bedroom. These
ropes look as if they were left where they were used or thrown on the closet floor. Also found in the
bedroom was a single shotgun shell casing, on the desk. In the packet of photo’s and reports were

‘a number of latent prints that were lifted from the rifle, ammo box and other items in Busch’s

bedroom. Captain Cook stated that they were unable to find the ropes and that they were probably
destroyed years ago.

Captain Cook turned over ali of the Bloomfield Twp. PD, original photos, latent prints and reports
us. They also gave us the entire file that Tobias had brought into Bloomfield Twp. PD before he

died. We will be able to go thru this and see if there was any mention of Busch, Green or
Lamborgine, by Tobias. He was a retired investigator who had worked on the OCCK case for many

- 'years. *** (See Busch Suicide photos and reports for details) *** -

3-6-08: *** (Tape-recorded interview of . today at Camp Ojibway in the
Upper Penninsula of Michigan) ** MSP Aviation flew Garry & I out of Lansing to Ironwood,
Michigan, in Gogebic County today, to interview . MSP Detective Tim Doan picked us up
and took us to the prison (Camp Ojibway). We began by reading ¢ _his rights, which he
ptated he understood and agreed to waive and talk to us. While talkingto ...  _ he stated that
he knew Christopher Busch from his neighborhood in Flint in the mid-seventies and had been '
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molested by him (oral copulation) several times, in Flint, the cottage on Ess Lake in Montmorency
County and also at, what he described as Busch’s house in Alpena, Michigan. stated that
fhe two times he was at the cottage on Ess Lake there were several boys there, including his brother
and other Flint boys, but not went on to say that when Christopher
Busch took him to the house in Alpena on a couple of occasions, it was just he and Chris.
told us that on one occasion they arrived at the house, Chris rushed him to the bedroom and brought
him a beer and some marijuana to smoke. said that Chris then had him undress and pulied
a movie screen down from the ceiling that was in the room. went on to say that Busch then
turned a movie projector on (Possibly 8mm) and began showing a movie (possibly a home movie) of
a man anally molesting a boy that was tied up. We asked f it was Busch molesting the boy
in the movie, to which he stated he didn't think so, but did not know for sure . . _._ said that
Busch then tried to put Vaseline on him so he (Busch) could penetrate him anally and he _
ran from the room. said that Busch chased after him and said something to another person
inthe housethat =~ states he didn’tsee. . i said that Busch told the other person in the
house, something like, “I'll take care of this.' . stated that he thought they were there alone,
but thinking back now, the way Busch hurried him into the bedroom when they got there, he believes
there was another person in the house described the house as being just outside of town
in Alpena and stated that there were other houses around there, but there was quite a distance and
woods between them. stated that he thought that the house belonged to Chris Busch, but
stated maybe Busch shared that house with another person, adding that he doesn’t know
for sure described Christopher Busch'’s car as being a small Pinto type car, possibly
brown in color and stated that Busch also had a full size S.U.V stated that Busch never

performed anal sex on him, nor ever tied him up. When asked about the incident in Alpena,

3 stated that Busch never threatened him and did not threaten him that day, but only told him
that he would not try that again.

s then told us that later during that time penod Busch'’s mother pulled up to him in a
limousine in his neighborhood in Flint, and offered him money, not to say anything to the police or
testify against her son Chris. s told us that he and his brother just ran home.

While talking t¢ about Greg Greene, he stated that he did not know Green and did not
remember him from the neighborhood. [ showed a picture of Green from 1977 and »
stated that he didn’t know him. | showed ~ the police reports from 1977, when he
‘all went to the drive-in theatre with' Greg Green and
Green performed oral sex on the boys, including stated he doesn't remember
that and does not know Green. | reminded Gunnels that they went to see the movie “The Excorcist’
that night. 1 showed him Green’s picture again, and then he stated that he kind of looks familiar, but
that he does not remember him. then stated that he has done a lot of drugs over the years,

as if making an excuse not to remember Green.

l asked about other places he has been with Chris B'usch in the past, like the Detroit area
or any of his (Busch’s friends in the Woodward corridor). said he never went to Detroit or
anywhere-in that area with Chris, including his house in Birmingham. stated that he knew
that Chris’s parents were rich, but was never at their house. | asked him about Chris’s house in
Alma or in Whitehall. said that he was never in Aima, but was at the apartment in Whitehall
in 1982, withr ‘said that this apartment was above a store in Whitehall and that
he believes that , then bought the store and lived upstairs
in the apartment. | asked 1 If he knew Chris to be “into” art, drawing, painting...etc?
stated no. 1asked if he knew if Chris or his family had any pets and if so which places he saw them
at, to WhICh he stated he never saw any pets and did not if they had any.

I asked i if he ever saw a boy with Busch that he didn't recognize, or if Busch ever had him
Perform sex on another boy, to whict stated no to both. We-asked -if he ever saw
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Busch hurt‘o‘r keep another kid against his will, to which stated, no. laskec - if he

ever saw Busch carry any type of a weapon, to which stated he thought he carried a knife.
) The interview was completed at this point. We did not believe . ; about not knowing Greg
Green and he appeared to be minimizing his information about Busch also. _. . information is
contradictory to what 1told us, when he stated that was the closest to Busch and.
Green of anyone in their group. We made plans to have swabbed for DNA and a possible
re-approach of s after the interview of E : m :

(See MSP transcripts of this interview for details) *** ' _

3-7-08: | spoke with Livonia Polygraph Examiner Tim Larion today, who told me the results of the
polygraph examiners meeting regarding Busch & Green. Larion stated that due to Cabot, not _
including relevant questions on the final teét for each subject, the 3 examiners are unable to conduct
a numeric scoring on these charts. '

—~

3-7-08: ** (I identified Greg Greene’s brothers today) ** | was able to identify and locate both
of Green’s brothers today. . | performed checks thru the Lexis-
Nexis database for bother subjects and located s living in Saginaw, Michigan &

living in Grand Blanc, Michigan. | check thru Secretary of State, .

g : W * (See Greg Greene file
for this information and photo’s) *** ' ;

'3-7-08: Garry called the MSP Detective (Tim Doan) in Gogebic County, Michigan today. Tim is the

Detective that picked us up at the airport and took us to Camp Qjibway to interview *
Jim is going to go see , swab him for DNA and tell him that we know he lied about knowing
}Breg Green and we are going to have him shipped down to the Detroit area so we can polygraph

April, 2008, is not going to happen unless he is truthful with us. . _
3-9-08: ‘[ sent an e-mail today to Deputy Bud Shaw at the Montmorency County Sheriifs Dept. He
is the Deputy that helped me locate old reports on their investigation into Busch and also the Deputy
that helped me locate and identify Busch's cottage on Ess Lake. | asked him in the e-mail if he
could help me possibly identify this house in Alpena that - said Busch took him to a couple of
times and tried to anally molest him. - ' :

him. Tim Doan is also going to tell him that his potential parole that he was looking forward to in

'3-10-08: *** (Interviewof - _ . | . iin Newaygo, M‘i.chigan) ¥+ Garry Gray (MS_P) &l

went to the Newaygo State Police post today to interview N o
._.... We began the interview by reading his rights, to which he stated, he

uhderstbad, waived them and agreed to talk to us. We started telling. that we wanted to talk
with him about some things going on in Flint 30 years ago. right away asked if this was about .

‘Greg Greene, to which'| stated it was about Greg Greene and Christopher Busch. | askec- if

he remembers when he first started seeing Greg Greene around his neighborhood in Flint, to which
he stated that he believes it was approximately 1974-1975, because he and his family moved to
Whitehall late in the summer of 1976, so it was well before that, probably a year or so before they
moved. This would match the documented information about Greene actually being discharged
from the mental institution in California in July of 1975. :'said that he did not know about Greg
Greene . -, or about him coming back from California, he simply stated that
he remembered seeing him around the neighborhood in 1975. said that he did not know how
Chris & Greg met said that - (his grandpa & Chris’s father) bought his father

a store in Whitehall, Michigan to run. said his family moved there from Flint and

Jived in an apartment abdve the store.
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friends with _ .and the *

_ that he did not know the boy, but stated that he did not think the boy was being held against his will.

- - TG : ~ -said that he remembers when - ‘ Chris

got arrested for molestlng the kids, stating that his father & Chris left Whitehallina carand .
Were stopped and amrested in the lonia Michigan area after the police put out an “a.p.b.” for Chris.

told us about the other boys in the other boys in the nelghborhood stating that he was
. it said that his

This

"' matches information that told us about their families..

During the course of the interview, admitted that he had been sexually molested in the past
by both Greene & Chris (Chris Busch) in 1975 & 76 alked about how he had spent-
time with both Busch & Greene alone when they molested him, but stated they were never together
when molesting him started ta!klng about Chris molesting orally & anally and would take

- pictures of him naked during sex - :also said that Chris would have him perform sexual acts on

‘other boys and take plctures of these situations. went on to say that Chris sometimes, would
hold the camera up in the air above them while was performing oral sex on him (Chris). We
asked if Chris or Greg ever showed him any movies, to which he stated that Chris had shown
him some porn movies in the past, but he thought that they were regular adult porn films. We asked

if Chris ever filmed him, to which he stated no.

told us that Chris would take he and other boys, like : ‘up to his
cottage on Ess Lake and had performed oral sex on while they were there.
said that Chris insisted on “sleeping on the couch in the living room away from the other boys -
and eventually that evening, molested him. | asked about a home that Chris had in Alpena, to
which ... stated that He did not know about another house, stating that he was only ever at the
cottage on Ess Lake. When we tfalked ¢ about any other houses Chris had taken him to, he
stated that he had been to_the house in Alma and to Chris’s house in Sanford, Michigan. The house

.in Sanford was only approximately 50 miles away from his house in Alma where Chris

bwned/worked at the “Scotsman” restaurant. | askec how and why Chris owned all these
propetties, to which: stated that_ probably bought them for Chris talked
about how much money ’ Chris’s dad) had. stated, he had been

molested by Chris at both of these houses. He said that as far as he can remember or Knows, Greg
Greene was never at any of Chris’s houses or the cottage at Ess Lake, but does not know for sure.

He did say that he believed that Chris & Greg, along with having the pedophile bond between them,

also had a homosexual relatlonshlp going on. We asked about Chris and Greg using force against

him or violence, to which _. . . stated that they both forced themselves, anally on him, but that it

was never violent or where they hurt him. He also stated that Greg had never choked him or ever
indicated that he had ever hurt anyone. at said that neither ong.ever tied him up or asked him to

be tied up and said that he never saw any ropes or heard about either one doing that to kids. We

askec who he believes was the more violent type between Chris & Greg. statedthathe
thinks Chris was more violent than Greg. said that he never heard anything about either one

hurting/killing a kid.

We started talking tc ~ abolt whether Chris or Greg ever took him out in their cars and used
him to call kids over to the car as a “lure.” stated that neither one ever did that and went on to
say that when Greg was with him he (Greg) had no interest in being with another boy because he

- (Greg) was so “into him.”

We started talking more about the house in Sanford, M:ch;gan said that when he was there
one time, Chris had brought another boy to the house that he-thinks was named ' -said:

went on to say that Chris left for the day and left him and this boy home alone. | asked if

" Chris asked him to keep an eye on the boy why he was gone, to which he stated no. . 5aid that
the only thing Chris said when he got back was, asklng if he and this boy had sex why he (Chris)
‘was gone t stated that he didn’t see this boy again and has no idea who he was. stated
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that Chris was invoived in the “Big Brother” program, indicating that maybe this is where the

~ unknown boy came from. .

) We started talking about the house in Birmingham (Chris’s parent’s home), to which ~ stated
‘that it was a huge home, approximately 6,000 — 7,000 squarefeet. said he stayed there on
occasion with his grand parents, when his parents in Flint & later in Whitehall, were having
problems. His parents later divorced. We asked about Chris committing suicide, to which he
stated that he remembers that Chris shot himself in the head. We asked him if he remembers why
he did it or if there was any talk about why Chris killed himself. = . stated that he doesn’t know
why, but believes that Chris couldn't live with his problem’ (pedophilia) any more. We showed
a picture of the drawing of the kid screaming that was pinned to Chris’s bedroom wall when he killed
himself anr appeared visibly shaken, indicating that he had seen the drawing before.
said again that he had seen this picture before, but was not sure when, stating that he stayed in
Chris’s room many times over the years, said that he stayed there off and on, but believes
that he saw the picture between 1976 & 77. stated that he believes he remembers it pinned to
the wall in Chris’s room, abave his stereo. When asked about Chris doing artwork or drawings,
stated that he never knew Chris to do that, but did not know for sure. We showed the
crime scene photos from Busch’s suicide regarding the ropes found in the walk-in closet. »aid
that he did not know.why he had those, but stated that he can imagine why Chris had them and what
he did with them stated that he had not seen those before at the Birmingham house or any of
the houses Chris had access to. We asked ~ about any pets that Chris had at any of the
houses, to which he stated that Chris had a tan Labrador type dog and that his parents had a white
Scottish terrier dog at the Birmingham house that they brought over from Europe. He did not
remember, when asked, seeing either dog at the other houses or cottage with Chris. - stated
he may have taken them to the other places, but he couldn’t say for sure. ,

*+++ The task force has white animal hairs recovered from the clothing of our victims from the original
"'investigation along with white animal hairs & hairs/fibers found during the recent re-examination by
he MSP Forensics Lab in 2007. We also have tan/gold carpet fibers on our victims clothing that .
could possibly have been from one of the homes or cottage of Busch. The carpets in Chris Busch’s
bedroom and walk-in closet at his parents home at that time, were tan/gold color. These fibers could
also have come from the gold colored ropes/ligatures found in Busch’s walk-in closet that he
possibly used to bind victims. Some of the fibers we are in possession of were collected from our
victim’s socks. Two of the victims were determined by the M.E. during their autopsies to have bind
marks on their wrist and ankles, possibly from ropes. Therefore, the tan/gold fibers found on the
victim’s socks, could possibly be from.the ropes or ligatures that were used to bind them. - Ropes
and ligatures were found in Busch's home in Alma and also in the walk-in closet in his bedroom in
Birmingham, along with the drawing of what appears to be the Stebbins boy screaming.
**++|_aboratory Scientist David Metzger from the Michigan State Police Lab in Northviile
conducted tests in July of 1977 of fibers from Timothy King and fibers from Jiil Robinson.
Metzger determined the following after these tests: *** Results: Examination of the fiber

" from Jill Robinson’s socks (#7A) revealed that it was microscopically similar in color and

physical construction and possessed optical properties in plane polarized light “identical” to
numerous fibers removed from the clothing of Timothy King. Metzger also conducted a
comparison of fibers from Jill Robinson’s blanket to fibers from the genital area if Timothy
King. The results of this test was that these fibers were a different shade of yellow and
determined to be of an unusual nature, possibly carpet fibers. - i stated that Busch
showed him a movie of boys being anally molested that were tied up. Busch himself told the police
in 1977, that he & Greene have discussed their fantasies about kidnapping, tying-up and molesting a
boy. ***(A crime scene search for trace evidence at Busch’s home in Birmingham, especially
in the walk-in closet where the ropes were found, is forthcoming, along with searches at
other known locations where Busch/Greene could have kept the victims. The trace evidence

lve will be looking for is human hair and/or DNA from our victims, animal hairs match the
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“-newspaper article when Busch & Greene were

animal hairs from our victims, similar fibers from carpeis or the ropes and any other trace
_evidence that might assist in the investigation)*™™* : -

) We were talking with _about where Chris was living at certain times and he stated that after

" Chris was arrested in January of 1977, he lost his restaurant in Alma and he believes the houses in

Alma & Sanford stated that Chris ended up living back at his parent’s home in Birmingham,

" where he lived until he killed himself. told us that Chris’s parents were over seas a lot,
because of - - 3 job and because Chris’s older brother lived in London, England.

said that he thinks Jiedo  'n San Francisco told us that Chris had several
homes and places to stay and that he had these places alone, being that his parents lived in
England for awhile and also in Germany. : ' S

We went back to talking to about Greg Greene and about Greene's relationship with the
other boys irf the neighborhood. | asked how well, Greene knew . ., towhich he stated
they knew each other, but | don't remember seeing them together. | asked what he would -
think about telling us that he didn’t know Greg Greene, to which he stated that as far
as he knows they knew each other. |read a paragraph to _ from the MSP report regarding
Greene & Busch's 1977, CSC arrest. The paragraph | read, pertained to the night in 1976 when
Greg Greene took _ T to the drive-in theatre in Flint. In this
paragraph told police that he observed Greg Greene molest and'

h in the back seat of Greene’s car. | asked .1ow about , knowing Greene, to
which he stated, | remember that night and | guess that was in the back seat with me & Greg.
[ just can't picture iere. *** (See Transcripts of this interview for further details) ***

3-11-08: Garry & I wentto .. _.. ioday (Cass Corridor) looking for
) This is the subject listed in Greene & Busch’s arrest report from January of 1977.

was listed as a suspect in that case, but there is no mention of him in the narrative of the report. He

was an adult from St. Clair, Michigan that was charged with Disorderly person. He may possibly be

Jhe third person charged in the Flint CSC case with Busch & Green that was mentioried in the '
.. __ _ inthe OCCKcase. The article

stated two men polygraphed in connection to the OCCK case, but said three men arrested. .

may be a pedophile assotiate of Busch & Greene and needs to be interviewed. This address is the

Detroit Chapter of Vietnam Veterans building. We spoke with the managers there who had no

recordof ¢ |, but stated that many homeless type people come and go from their office.

3.11-08: We received an e-mail from Cindy Ackers today from Jackson Prison in regards to Greg
Greene. A couple of guards were interviewed about Greene and both said they do not remember
Greene being friendly with anyone, stating that they remember him as a loner, but said that

s was his “bunk-mate” at the time of his death. ‘ : :

3-12-08: |drove by Busch’s homeat?™" """~ =~ .+ this morning.
The house is situated on the northwest corner of S . The home .
appears to be, structurally, the same as it probably did 30 years ago. There was a burgundy
minivan in the driveway, bearing Mi. Lic. Plate # =~ I had qur dispatch “run” the plate

3-12-08: | met with Jason Bolinger (FBI) at his office in Troy today. | brought Jason completely up
to speed on the Busch/Greene lead and what our investigative plans are on this lead. We were
talking about the interview Doan conducted on Christopher Busch in January 1977; just before his
polygraph. | told Jason that Busch was talking about being a pedophile and named locations he had
picked kids up, or dropped themoff at in the past year or so. While naming these locations, Busch
lists chronologically the three abduction sites for our first three. victims. | told Jason that | believe he
was possibly doing that because he thought his car might have been seen at those locations, so
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he’s putting himself at those same locations on “egitimate type” business as an alibi, or he was

. simply “laying out a road map” or giving clues of his involvement.

) Agent Bolinger & | spent some time today formulating questions for the FBI Agent in New York City
that is going to be interviewing Chris Busch’s brothet , and “swabbing” him for DNA. We put
together approximately 20-30 questions for Agent MacDonald to ask Busch’s brother. We called
and spoke to Agent MacDonald and made arrangements to conduct a conferenge call with him from
the MSP Metro North Post on Tuesday 3-18-08 at 12:00pm, to brief MacDonald on the case and the

interview and to go over the questions we have for him to ask. :

3-13-08: *** (Tape-recorded interview of _ , Greg Greene's cellmate in prison for 3
years before Greene died). *** Garry Gray (MSP) & | drove to Flint today and interviewed Greene's
ex-cellmate, at his house in Flint. house is located at .

Flint, Michigan. We started the interview by explaining to ~hat it is.that we are investigating,
that he is not in any trouble, and that we were there simply looking for his help. | explained tc

. that we have been investigating this for a long time and that we have interviewed many people
surrounding Greg Greene. 1 also explained to that some of the questions we are going to ask

him, we already know the answers to and we do that fo see if he is going to be truthful with us. 1
went on to say that | know that he was a cellmate of Greg Greene's before he died and that we also -
know that they were both from Flint & serving time in prison for the same type of offense (CSC on
child u/13). | further explained that we know that they had a lot of time to talk in their cell, and that
we know from our experience that cellmates in prison share a lot of information with each other. As
we were explaining this tc _ne stated that he and Greg did not talk much, and never said
anything to him about killing any kids -was not very convincing when he made that statement
and appeared nervous. While | was talking to about the seriousness of what we are
investigating, how long it has been and how bad the families of these victims need closure, | handed
the photograph of our 4 victims to 1 to look &’ had what appeared to me to be a strange
‘reaction to the picture, when he only looked at it momentarily, then furned the picture over, pushing

.t back at me, hitting my hand with it as he pushed it back. | almost said to “l told you to look

at it,” but didn't say anything about his reaction to the picture at that time . said again that Greg

“never talked about anything like that and that they didn’t talk much. We told ° that we did not

think he was “being straight” with us and confronted him with the fact that he appeared nervous and
that we did not believe him. We noticed that <ept looking at his elderly mother who was sitting
in the other room. We asked 3 if he wanted to go outside to our car and talk and he agreed.

When we got out to the car, we confronted  further about possibly lying to us, at which time
he broke down crying heavily and holding his head. Wetold = . ihat it was just the three of us

- now and he did not have to worry. . then told us that he and Greg Greene were not only

cellmates, but they had a sexual relationship. After explaining this. appeared to be more
truthful after breaking down. We began to ask him questions again about Greg Greene and what -
Greene said to him about our case. old us that Greene told him about kids he had molested
in the past and gotten away with it. He'also told us that Greene told him that he got away with killing
4 kids inthe past. . was visibly upset at this point. His eyes were watering and he was
breathing heavy. We asked what else Greene told him about it, to which he stated that he’s
trying to remember, it was along time ago. We asked to try to remember when Greene told
him this. At this point, began telling us about how he found Greg Greene dead in their cell and
performed CPR on him until the guards could get up there told us that he does not.remember

“exactly when Greene told him about this, but remembers that they were watching TV and talking

about molesting kids in the past when Greene told him about getting-away with killing the kids. 1 still
felt tha “was holding back and told him that | get the feeling that he is holding back because he
is worried about something coming back on him, to whick agreed, stating that he doesn't want
anything happening to him. We re-assured him that he would not get hurt and that he would not be
T any-trouble. We talked with _ more about what Greene had told him about killing the kids. ~ +
stated that Greene told him that he knew the police were looking for those kids while they were
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‘terminated the interview. *** (See transcripts from interview for details.

_“missing and in his possession. said that Greene told him that he had molested the kidsina °
- field and killed them. We asked . if Greene told him where he kept the kids, to which he stated
‘he doesn’t remember. said that Greene told him that he had the kids for a few days. We

asked  :if he remembers Greene mentioning the Oakland County Child Killings, to whictthe
stated he didn’t remember hearing that. We told Nikle we inténd on polygraphing him on this
information. We asked  if it was the truth that Greene told you he killed 4 kids, to which Nikle
stated, “Yes.” We asked. . how he would de on a polygraph about this, to which he stated he
would pass. . ... was stressed and expressed his concerns about telling us this. We asked him if
he can remember anything else right now about what Greene told him, to which he stated no. Once
again we asked if it was true that Greene told him this information. answered, “yes.” Wetold -
"™ "3 again, that we would be polygraphing him on this information, to which he stated he would
pass. We asked Nikle if he remembers Greene talking about another person with him during these
killings? - stated he didn’t think so. | ran the name Christopher or Chris Busch by him?
paused for a second, then, said that the name sounds familiar. We told to start writing down
everything he can remember about what Greene had told him abouit killing the kids, and he stated

he would. We told him that we would be in touch with him about taking the polygraph and
) kkk ¢

3.14-08: Garry Gray (MSP) & | went fo the Michigan State Police Long-term evidence storage
facility today in Lansing, Michigan. We went there t0 go through the OCCK evidence, to see exactly

" which packages of evidence contained the hairs & fibers we will need for future comparisons during

the course of this lead. We will be conducting crime scene searches of Busch & Greene’s homes &
cottage for trace evidence (hairs & Fibers) to collect and compare to known evidence found on the
victims. We went through, approximately 10 large bags and/or boxes of evidence such as the
victims clothing, victims boots/shoes, and other miscellaneous evidence. We found many slides and
containers that held fibers, hairs, blood evidence, & DNA swabs. Some of the hairs and fibers,
including animal hairs that were tested and compared during the original investigation, were not in
}his evidence at this storage facility. Documents located at the storage facility, indicate that these
items that were tested, were taken from the long-term storage facility in 1995, to the Northville Lab
and not returned. We will be checking with the Northville Lab, due to the fact these particular hairs &

fibers will be important for our future comparisons.

3-14-08: | received an e-mail today from Deputy “Bud” Shaw from The Montmorency County
Sheriffs Department, who stated that he made contact with officials from Register of Deeds at
Presque Isle County Michigan and also Alpena County Michigan. Shaw stated that there is no
record of property in the name of Christopher Busch or his father 1in either county. It's
possible ‘ was at Chris Busch’s house in Alma and thought it was Alpena, or Busch’s
house in Alpena was in another persons name or Busch stayed with someone else. '

3-15-08: We are making plans to conduct crime scene searches for trace evidence at several of
Busch & Greene’s homes/cottage in the near future, especially in light of the information from

~ We are going to have the State Police Crime Lab conduct these searches, starting with the
Busch home on'! N . 1andthe cottage ori Ess Lake, where Busch
was seen while King was missing. Recovery of any physical evidence during these searches,
especially hairs & fibers, will result in immediate comparisons to our trace evidence currently at the

'MSPFForensics Lab in Lansing, and also at the FBI Forensics Lab in Quantico, Virginia.

3-16-08: ** (See the Greene “Time-Line,” for details of his whereabouts, statements and/or

actions during a span of time, beginning when Greene was 15-16 years old living on Baldwin
in Flint thru his death in prison in 1995. This time line also includes Christopher Busch and

his association with Greg Greene during the time of the child killings from 1976-1977.) ***

3-17-08: Garry Gray (MSP) called the Michigan State Police Forensics Lab in Lansing today and

ppoke with a Fingerprint Specialist named Michelle Glasgow. She is in possession of the partial
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“be polygraphed. We were all in agreement that.

" because he (Greene) needed _. - .0

J

Fingerpri'nt that was recovered from Kristine Mihelich during the autopéy. We are going to have

‘Michelle Glasgow, compare Busch & Greene's fingerprints to the partial print from Mihelich.

)We received an e-mail back a short time later from Michelle Glasgow. She stated that she has
located the partial print from Mihelich and it looks like it was from Mihelich’s parka. Glasgow also

stated that she has some latent prints from an envelope.

3-17-08: Garry contacted the evidence room (Property Sgt.) at the Northville Lab who is going to
check their property room for the hair & fiber evidence that was taken from Long-Term storage in

Lansing, for tests & comparisons in 1995. . :
3,18-08: Garry Gray (MSP) & | drove to Grand Blanc today o interview Greg Greene's brotherand

“swab” him for DNA. We went ¢ _the home of Greg Greene's
older brother' * There was no one home, so we lefta

note and our business cards to contact us, indicating that we Were looking for his help inanold

investigation. :
3-18-08: We had the phone conference today with Agent “Tommy” MacDonald (FBI) in New York
City, who is going to interview Chris Busch’s brother and “swab” him for DNA. Present at the
meeting was John Ouellet & Jason Bolinger (FBI), Garry Gray & Dave Robetson (MSP) and myself.
We went over the background of the case and the background on this lead into Busch & Greene.
We also went over questions that we would like Agent MacDonald to ask about his
brother. We e-mailed the Agent pictures of the drawing on the wall'in Busch’s room when he killed
himself, along with a picture of the Stebbins boy alive and a picture of him dead at the scene when
his hood with the fur around the_sdge was up, like in the drawing Busch had. Agent MacDonald is
going to conduct this interview next week and ship the DNA swab directly to the DNA lab in

‘Quantico, Virginia where our DNA evidence is.
3.18-08: While we were all at the MSP Metro North Post today, we had an opportunity to discuss

‘,f)he direction of this investigation and give our opinions on what the priorities are and who needs to
_ needs to be polygraphed ASAP. A

polygraph for. s already arranged for April 7‘“;' 2008 at the MSP 2™ District Headquarters, with

polygraph examiner Lt. Robert Dykstra. We all agree that the search of Busch’s home in
Birmingham should be our top priority for Crime Scene searches and we will start orchestrating this.
We then began to discuss whether or not . had been truthful during our earlier

interviews with him. __ ... had told me during my first interview with him that he is a “co-

conspirator” and was visibly shaken and scared during this interview, stating that Busch had him -
perform oral sex on a boy that he (Busch) had brought down from up north. stated that it
was the same boy that the police showed him a picture of in 1977 that was dead. Jdentified

this as the King boy from the pictures | showed him. i .
| stated that told the police in January of 1977, that Greene approached him and asked

v

him to help him kidnap and Kill a boy. statéd they did not go thru with it - :old us

during an interview in 2008, that Busch & Greene would often. use him to lure kids over to his car so
13 year old boy), to help

Greene could get a closer look at them. lf Greene was asking ! \
him kidnap and kill a kid, it was probably, based on him using n the passed as a “lure,”
lure the kid towards the car so that Greene could get his
hands on the boy. For Greene to ask ! to kidnap and kill a boy with him there-had to
possibly be a closer bond between and Greene that stated to us in 2008. From
my training and experience, that’s not the type of thing a person asked a casual acquaintance to do.
There would have to be a certain level of trust or fearbetween the two, for Greene to even asked
We know, that Greene had choked 1 unconscious in the past, while molesting him

and that from his own words was afraid of Busch and Greene killing him. Greene had told
that Busch had killed a boy in the past. ‘ ' *
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_it should be a priority to polygraph him ASAP.

~ that | wanted to talk to him again.

* We agreed tha may be “hedging” on cooperation about his possible involvement and

may have been more truthful during the first
hterview when he was admitting possible involvement and then got scared and backed off from this,
3-4 weeks later during the second interview. He will be polygraphed about his possible involvement
and/or his possible knowiedge of the crimes and/or Busch & Greene’s involvement.

it also could simply be that saw Lamborgine on the news in 2006 as the possible
Oakland County Child Killer, hates Chris Busch & Greg Greene and is trying to connect them with
Lamborgine for the child killings. Once again, this is why it will be important to polygrapk
3-18-08: | callec counselor at “Operation Get Down” tonight and left a message
for him to call me, indicating that [ want to talk to . again. | also left a message for Jeneay
Cheeks, Bowman’s Probation Officer and asked her to call about ~ " current location and

3-19-08: We were discussing today and talking about how he called himself a
co-conspirator during the first interview and about him identifying the King boy as the boy Busch
made 1 have sex with. We talked abou - calling me a couple of times after that,

concerned about telling me these things and stating that he was scared. My phone rang during this

conversation with the number for “Operation Get Down in Detroit.” | thought it would be s o
counselor, Mr. Phillips returning my call, but it was calling from Mr. Phillips phone.

Jasked ~ow he was doing and he quickly answered “fine,” and asked if the DNA came
back , again seemed very nervous about the DNA asking how much longer? | told

- ) that it would be a bit yet and stated to ~“you still want to help us out and cooperate,
right | ..__.. towhich said yes. |told . that there are a couple of things we want

1o talk about with him, and would get in touch with him. 1 told Kenneth that | spoke with his probation
Officer Ms. Jeneay Cheeks today who told me that he ) has been assigned a new probation

‘Officer named Mr. Junious (313-972-4427). | told 1 that Ms. Cheeks told me today that you
'.ére due to get out of “Operation Get Down” April 25", 2008. stated that is right. 1asked
how long he is on probation, to which he stated January g™, 2010. 1 askec where

he is going to live when he géts out of the haifway house, to which he stated with his mom in

A asked me if | wanted the phone number to his mom’s and he stated it's
~T77 ltolc that we know where to find him and would be in touch with him.

*++x |t was very interesting how nervous ) was once again about the DNA. It's possible that
due to Greene possibly being in the Genesee County Jail, awaiting sentencing on the CSC 1's when
the last boy (King) was abducted in Birmingham that Busch used to help him just like

. was trying to say during the first interview, when he was talking about being used as a
“Lure” by Busch all over Oakland County and along Woodward Ave. We will Ship DNA
swab ASAP to the DNA Lab in Quantico to compare to the white male body hair that was found in- .
the back of Timothy King's mouth during his autopsy. His reaction again today would indicate that
he may have indeed been more truthful during that first interview and may in-fact have been

involved.

3-19-08: *** (Conference call to Agent MacDonald in New York City about the interview of
Chris Busch’s brother = \We called Agent MacDonald today and briefed him over the
phone on the background of the child killing case and the background of this lead. We also
discussed the approach of Busch'’s brother to “swab” him for DNA and the questions we want’
MacDonald to ask. We then e-mailed MacDonald approximately 15-20 questions for

along with photographs from the suicide scene of his brother. These photos included pictures of the
ropes and the drawing of the boy screaming found in his brothers room, along with photos of our
victims. Agent MacDonald is prepared and will interview and swab next week in

. New York. MacDonald is going to ship the DNA swab directly to the FBI, DNA Lab in Qauntico, for
ur comparisons. ' ’ '_ v
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' A3-'1 9-08: Garry Gray (MSP) & I drove to L today. This is the home of.
- Greg Greene's younger brother, . We were attempting to “swab” for

DNA and interview him about his brother. There was no one home.

" We had three phone messages from Greg Greene’s older brother ' when we got

back to the Metro North Post. We called him and he asked if this was about a relative. We

indicated that it was indeed about his younger brother Greg who died in prison.
agreed to meet with us at 11:30am Tuesday March 25" in Flint. He seemed cooperative and willing
to talk to us. We will attempt to get his DNA and will interview him about his brother Greg.

3-19-08: *** (Identified the Busch’s maid from 1978, named % | had our
dispatch perform a check thru the Secretary of State for the name e .

3-20-08: | met with Livonia Police Chief Stevenson and Captains Caid & LaBerge today to brief
them on the development of the Busch/Greene lead, the investigation into the lead, where the
investigation currently stands and what our future plans are to exhaust the lead.

3-20-08: | called Donna Jones today in the records section of the Genesee County Sheriffs
Department, who is going to try to locate fingerprint cards on Greg Greene for me. She has to-have
someone go o an off-site storage facility to check, and told me to call her on Monday and she

should have an answer for me.
3-20-08: | performed a check thru the Lexis-Nexis system on the Busch’s maid,

_The check resulted with only 2 ~_inMichigan. The first one is the - }

] This subject shows no past addresses in Detroit.

The2™ - © was born ' 1d shows that she is currently deceased.

This subject died in 1995 at 79 years old. This subject shows past addresses in Detroit, and may be

-the ’ that was their maid. The Busch’s maid had an address in 1978 of

=eex pftar closer review of Bloomfield Twp.'s police reports from the suicide of Christopher Busch, it
listed the maid, - ; a b/f (black female}. The black . on record in
this area is listed as deceased, and would be 95 years old today. -

3-24-08: Garry called Camp Ojibway today and spoke with Don Mucharin,‘t.he Inspector for the

" Dept. of Corrections who has been our contact for interviewing We explained to Mucharin

that we want to talk to i again, believing he possibly lied during our first interview with him,
about him knowing Greg Greene. We explained that we also wish to polygraph . ; about his
involvement/ knowledge of our case. Mucharin gave the name of a Mr. Fountain, who is in charge of
handling "~ ~ . Is upcoming parole for The Dept. of Corrections.

Garry called and spoke with Mr. Fountain and explained our situation with " and our desire
to delay his upcoming parole to allow us to continue to investigate him. Garry requested that The
Dept. of Corrections, transfer 5 to'a facility in the Detroit area to allow us easier access to
interview and polygraph . Mr. Fountain was very cooperative and receptive to this and
requested that we put this. request Into writing for his office. Garry typed and forwarded this request

. (e-mail) to Mr. Fountain today.

Mr. Fountain called back later in the afternoon today and stated that he received our request, it was
approved and would be transferred to a facility in the metro Detroit area on April 1%, 2008.

will arrive on April 2, 2008.

3-24-08: | called Livonia Polygraph Examiner Tim Larion today and requésted his assistance in
})olygraphing N ' 1in the next couple of weeks, if possible, in regards to his possible
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mvolvement/knowledge in the OCCK case. . Larion called me back a short time later and agreed to
polygraph - n April 2, 2008.

\3-24-08 -1 spoke with Donna Jones today, from the records department at the Genesee County
Sheriff's Department. She stated that she was able tolocate fmgerpnnt cards for Gregory Greene. |
asked her for their hard copy of the fmgerprmts to use for a comparison in our case. She stated that
would be fine and that 1 would just have to sign for them. ltold her that we would pick those up
tomorrow.

3-25-08: | requested that Dave Robertson (MSP) forward and e-mail to the St. Clair County MSP
Post requestmg any mug shots or reports they might have involving their arrests of Dale Arthur
Cooper in MSP St. Clair in 1977 & 78.- The request was sent. v

We also sent an e-mail to the MSP Intelligence Unit in Lansing, requestung information on whether
is still alive and if so where he currently resides.

3-25-08: *** (Interviewed Greg Greene’s Brother today and “swabbed” him for DNA)
** Garry Gray (MSP) & | met Robert Greene at the General Motors Metal Fabricating plant in Flint,
Michigan today, where orks, to interview him about his brother Greg Greene. We

' introduced ourselves and explained tc why we wanted to talk to him. indicated that

he knew it was going 1o be about his brother Greg’s possible involvement in the OCCK case.
indicated that he was willing to talk to us about it. We explained how Mitochondrial DNA works and
asker f he and Greg had the same mother, to which he stated that they did. We requested
that sonsent to a DNA Buccal swab for his saliva so we can eliminate his brother as a
suspect asked if we would have to dig his brother up, stating that Greg is buried in a
cemetery in Macomb Twp. We tolc’ that would not be necessary if we had the saliva sample
from him, to which agreed to do and gave his consent, We took 2 DNA Buccal swabs from

. and placed them into evidence after returning to the Michigan State Police Metro North Post.

} We then started to interview t about his brother Greg Greene started by saying that -
he knew about his brother’s lifestyle (Pedophilia) and explained that Greg struggled with that until he .
died in prison in 1995 began to talk about Greg getting arrested and charged in California in
the mid 1970’s and stated that Greg had hurt a boy real bad. We asked what happened and
he told us that a boy was trying to get away from Greg in California, jumped out of & moving car and
got hurt. *told us that Greg then dropped the boy off at the hospital and that’s how he (Greg)
got caught. iold us that Greg was sentenced to a mental institution in California for what he
had done and explained that after awhile, California wanted “rid” of Greg and made arrangements
for him to complete his parole in Michigan. Robert stated that his father had to agree to take
responsibility for Greg and pick-him up at the airport, if California Dept. of Corrections released him
from the mental institution. told us that he was the one who picked Greg up at the airport
and when Greg stepped off the plane, he | _ noticed Greg's eyes right away, stating that he
had a glazed over or crazy look in his eyes _

*** We knew already from reporis and statements from Greg himseif in 1977 that he had actually
choked the boy out in California in an attempt to keep him quiet and then, when he thought he had
killed the boy, dropped him off at an emergency room and got caught. Greg was charged in
California with 50 counts of child molestation, kidnapping & false imprisonment, when he was sent to

* Patton State Mental Hospital as a mentally disturbed sex offender.

.explained that he knew his brother had been investigated by the police for the Oakland
County Child Killings and had be&n polygraphed about it after his arrest in 1977, for molesting some
kids in Flint. We asked _if he knew Christopher Busch, to which he stated that he knew the
name, but did not recognize him after we showed him a photo.of Busch. stated that Greg
had told him that he (Greg) was always frustrated with the fact that he told the police back in 1977,
}hat Chris Busch was involved in killing those kids and that the pohce never believed him.
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